
Gotlands Innebandyförbunds uppfattning är att en sammanslagning med ett annat förbund, i 
detta fall Stockholm inte skulle främja den gotländska innebandyns utveckling. Vår farhåga är 
tvärtemot den inkomna motionen att de mindre föreningarna i distriktet skulle drabbas 
negativt, då man över tid har sett deras behov av nära kontakt och vägledning av oss. Både 
när nya föreningar startar upp och även fortsatt i deras verksamhet, men framför allt när de 
är under uppbyggnadsfasen. Vi ser många positiva effekter av att vi har representanter på 
Gotland som kan besöka och hjälpa föreningarna fysiskt på plats.  
 
Gotlands Innebandyförbund är fundersamma över vilka positiva effekter detta skulle skapa 
för bredden och utvecklingen av gotländsk innebandy.  
 
Vi finner även bekymmer med den ekonomiska biten i detta förslag då vi tror att det kommer 
kosta Gotlands Innebandyförbund och slutligen föreningarna mer att ingå i annat förbund. 
Gotlands Innebandyförbund drivs idag till stora delar av ideella krafter.  
 
Gotlands Innebandyförbund tror på att ta hjälp av de större distrikten i administrativa frågor 
som kan jobbas med på annan ort. Det vill säga frågor som spelscheman, ekonomi, 
kommunikation och domartillsättning. Men vi finner det ytterst nödvändigt att vi har en 
styrelse på Gotland som kan jobba med praktiska frågor som domarcoachning, 
föreningsutveckling, spelarutveckling med mera.  
 
Gotlands Innebandyförbunds åsikt är att vi ej tror att detta förslag kommer gynna Gotlands 
Innebandyförbund och ej heller majoriteten av föreningarna.  


